

Accessoires

PIXLUM® a développé une gamme d'accessoires vous permettant de faciliter la mise en oeuvre des panneaux, des PixLED™ et des luminaires PixLUM™.

PIXLUM® has developed a range of accessories to facilitate the implementation of the boards, PixLED™ and PixLUM™ lights.

Scan me!



Fiches techniques
Data sheet

PixSCREW™



Box of 250 PixSCREW™

DESCRIPTION	REFERENCE	SIZES (Ø x H)	Ø HEAD	ELECTRICAL INSULATION
PixSCREW™	70000011	Ø3.9 x 50 mm	Ø 10 mm	Epoxy resin

*La visserie PixSCREW™ a été spécialement étudiée pour la fixation des panneaux PixBOARD™. Leur traitement epoxy les rendent électriquement isolantes
PixSCREW™ hardware was specially developed for the fastening of PixBOARD™ products. They have undergone an epoxy surface treatment rendering them electrically insulating.
*250 PixSCREW™ par boîte / 250 PixSCREW™ per box

PixTOOL™



DESCRIPTION	REFERENCE	SIZES (Ø x H)	Ø PRE-DRILL	DEEP	COMPATIBILITY
PixTOOL™ Double	70000031	Ø20 x H65 mm	2 x Ø1 mm	7 mm	/
Automatique/Automatic PixTOOL™ Double	70000101	/	2 x Ø1 mm	7 mm	Pour agrafeuse électrique For electrical stapler
PixTOOL™ Single	70000041	Ø20 x H65 mm	Ø2 mm	7 mm	/
PixTOOL™ PushLED	70000051	Ø20 x H65 mm	/	/	/

*Les PixTOOL™ Double et Single préparent l'insertion des PixLED™ et luminaires PixLUM™ dans le PixBOARD™ Plâtre. Le PushLED™ finalise l'insertion des PixLED™.
PixTOOL™ Single and Double prepare the PixBOARD™ Plaster for the insertion of PixLED™ and PixLUM™ lights. PixTOOL PushLED™ finalizes the insertion of PixLED™.